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ZAPISNIK 
SA 41. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
 

 
41. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 17. siječnja 2018. s početkom u 18:00 sati 

u prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 

 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Gordana Šopić, predsjednica VMO 

 Sanja Crnković, zamjenica predsjednice VMO 

 Iva Sušić, članica VMO 

 Igor Sušić, član VMO 

 Marina Stamenković, tajnica MO Brajda-Dolac 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

  Siniša Maroević, član VMO 
 
      Usvajanje zapisnika sa 40. sjednice: 

 Zapisnik je  jednoglasno usvojen. 
 

 
Sjednicu je otvorila Predsjednica VMO i predložila slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 

 

1. Primljeni/poslani dopisi 
2. Tekuća komunalna problematika 
3. Razno 

                                                                             

Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
                                    

                   
 
 
 



AD 1.1.  
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis OGU za komunalni sustav, Direkcije 
zajedničke komunalne djelatnosti, Predmet: Sanacija zida i uklanjanje stabla, na adresi 
Slaviše Vajnera Čiče 11. 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac  nije imalo primjedbi na navedeni  dopis. 
AD 1.2. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje dopis OGU za komunalni sustav, Direkcije 
plana, razvoja i gradnje,  Predmet: Odobrenje TD Rijeka prometu d.o.o. Rijeka, za 
obilježavanje novih parkirnih mjesta u  Ul. Dolac kod hotela Bonavia. 
 Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac nije imalo primjedbi na navedeni dopis. 
AD 1.3. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje e-mail OGU za komunalni sustav, očitovanje u 
svezi upita  gđe. Andrea Miočić, za radove u parku Pomerio.  
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac nije imalo primjedbi na navedeni dopis. 
AD 2.1.   
Vijećnik Igor Sušić obavijestio je Vijeće MO o slijedećem: 

1. Problem odlaganja materijala (guma) u Ulici Fiorella la Guardie 11. Predlaže da se 
dopis uputi OGU za komunalni sustav. 

2. Potrebno je popraviti stupiće u Krešimirovoj ulici kod  trgovine „Brodokomerca“ d.d.. 
Predlaže da se dopis uputi Rijeka prometu d.d.  

3. Ukloniti ostatke reklame u Ul. Krešimirova 10 i grmlja u blizini  saniranog  nogostupa 
(na istoj adresi). Predlaže da se dopis uputi OGU za komunalni sustav. 

4. Zbog šine koja je olabavila, dolazi do lupanja prilikom prelaska automobila  kod 
pružnog prijelaza u Ul. Krešimirova 1, te se stvara buka koja ometa  stanare 
navedene ulice. Predlaže da se dopis uputi HŽ Infrastruktura održavanje, gospodinu 
Hrvoju Kosteliću.  

Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest Vijećnika Igora Sušića, te 
je donijelo jednoglasno odluku da se dopisi pošalju, navedenim službama. 

AD 2.2 
Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijeće MO o slijedećem:  

1. Rijeka prometu d.d.  prijavljen oštećen stupić koji je ostavljen na nogostupu,  na kraju  
Ul. F.la Guardie  a u spoju sa Ul. A.Manzonia, u blizini pješačkog prijelaza. 

2. Iskrivljeni prometni znakovi u Ul. Ivana Dežmana kod k.br. 1 i Ul. Rudolfa Strohala 
kod k.br.3a. 

Zaključak:  

 Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest Tajnice MO. 
AD 3.1.  
Tajnica MO Brajda-Dolac obavijestila je Vijeće MO Brajda-Dolac o dopisima Pročelnika 
Odjela za gradsku samoupravu i upravu, mr.sc.Mladena Vukelića, te im iste  uručila na 
sjednici Vijeća. 

1. Predmet: Programske aktivnosti VMO-a za 2018. godinu 
2. Predmet: Financiranje programskih aktivnosti VMO 

Zaključak:  

 Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje obavijest Tajnice MO, te je  
iste preuzelo. 

 
Sjednica je završila u 20 h. 
Ovaj se zapisnik sastoji od  dvije (2) stranice. 
 
Zapisničar –Tajnica MO Brajda- Dolac  Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
            Marina Stamenković Gordana Šopić 


